
Direktionen 12-01-2022

Beslutningsprotokoller og dagsordener 

 Åben Sag 

Sagsgang 

DIR 

Sagsfremstilling 

Udvalgenes beslutningsprotokoller gennemgås umiddelbart efter udvalgsmøderne og udvalgenes 

dagsordener gennemgås forud for udvalgsmøderne. 

 

Gennemgangen foretages af den pågældende direktør. 

 

Rul januar: ØK d. 11/1, KB d. 18/1 

 Gennemgang af beslutningsprotokol for: 

o Økonomiudvalgsmøde d. 11. januar. På dagsordenen var blandt andet: 1) 

Budgetprocedure. 2) Ansøgning og skitsemateriale vedrørende Stenvad 

Mosebrugscenter. 3) Ekstraordinær generalforsamling AquaDjurs. 4) Orientering om 

realisering af videreudvikling af projektet ”Grenaa – Næse for vand”. 5) Drøftelse af 

rammer for økonomiudvalget. 

 

 Gennemgang af dagsorden for: 

o Kommunalbestyrelsesmøde d. 18. januar. På dagsordenen er blandt andet: 1) 

Budgetprocedure. 2) Rekruttering af ny fællesforvaltningsdirektør. 

 

 Tidligere politiske møder: 

o Kultur- og fritidsudvalgsmøde d. 13. december 

o Erhverv- og arbejdsmarkedsudvalgsmøde d. 15. december 

o Voksen- og plejeudvalgsmøde d. 16. december 

o Miljø- og teknikudvalgsmøde d. 20. december 

o Børne- og ungdomsudvalgsmøde d. 21. december 

 

Rul februar: ØK d. 8/2, KB d. 22/2 
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 Gennemgang af dagsorden for: 

o Miljø- og teknikudvalgsmøde d. 17. januar 

 

 Kommende politiske møder: 

o Erhverv- og arbejdsmarkedsudvalgsmøde d. 19. januar 

o Børne- og ungdomsudvalgsmøde d. 20. januar 

o Kultur- og fritidsudvalgsmøde d. 24. januar 

o Voksen- og plejeudvalgsmøde d. 26. januar 

o Økonomiudvalgsmøde d. 8. februar 

o Kommunalbestyrelsesmøde d. 22. februar 

 

Kommende møder, aktiviteter samt formål 

 Styregruppemøde vedrørende Skovskolen Eldrupgård d. 12. januar med fokus på den 

fremadrettede proces og organisering. Der er behov for at fagområderne stiller sig til 

rådighed, hvilket skal prioriteres og koordineres i det videre forløb. Chefkonsulent Lene 

Helbo Bachmann er projektleder på forløbet. Det strategiske samarbejde med Realdania 

bliver i øvrigt et emne på kommende chefforum d. 4. februar. Realdanias seneste publikation 

Bæredygtighed i arealudvikling bliver genstand for drøftelser ved arrangementerne d. 8. 

februar i Køge og d. 8. marts i Fredericia. Kommunaldirektørens sekretariat deltager, og 

fagforvaltningerne opfordres også til at deltage i arrangementet.  

 Temamøde for AquaDjurs d. 18. januar, hvor den fremadrettede strategi drøftes. Der aftales 

nærmere omkring afvikling af mødet. 

Økonomiske konsekvenser 

De økonomiske konsekvenser beskrives i dagsordenspunkterne til møderne i de stående udvalg m.v. 

Indstilling 

Kommunaldirektøren indstiller, at de nævnte beslutningsprotokoller og de nævnte dagsordener 

gennemgås. 

Beslutning i Direktionen den 12-01-2022 

 Der blev afholdt økonomiudvalgsmøde d. 11. januar, hvor der blandt andet var følgende på 

dagsordenen: 1) Budgetprocedure. 2) Ansøgning og skitsemateriale vedrørende Stenvad 
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Mosebrugscenter blev godkendt. Der er indkaldt til generalforsamling til d. 1. februar. 3) 

Ekstraordinær generalforsamling AquaDjurs. 4) Orientering om realisering af 

videreudvikling af projektet ”Grenaa – Næse for vand”. 5) Drøftelse af rammer for 

økonomiudvalget. 6) Markedsføringsstrategien. Økonomichefen tager videre initiativ i 

forhold til budgetanalyse til kommende økonomiudvalgsmøde.  

 Der afholdes kommunalbestyrelsesmøde d. 18. januar, hvor der blandt andet er følgende på 

dagsordenen: 1) Budgetprocedure. 2) Rekruttering af ny fællesforvaltningsdirektør.  

 Der afholdes miljø- og teknikudvalgsmøde d. 17. januar, hvor der blandt andet behandles 

sag vedrørende 1) Udpegelse af repræsentant til Kollektiv Trafikråd. 2) Harmonisering af 

flextrafikken i Midt trafiks område 3) Dispensation anmodning vedrørende skolebusruten i 

Ørum 4) Stillingtagen til ansøgning om projekt i samarbejde med DTU vedrørende 

Nordvestrev ved Anholt. Der er ansøgningsfrist for projektet ved DTU i februar 2022. 5) 

Fire anlægsbevillinger, som indgår i udmøntningsbudgettet. 

Kommende møder, aktiviteter samt formål 

 Styregruppemøde vedrørende Skovskolen Eldrupgård afholdes d. 12. januar. Der er behov 

for at fagområderne stiller sig til rådighed, hvilket skal prioriteres og koordineres i det 

videre forløb. For at sikre bred forankring af aktiviteterne tages temaet op i chefforum d. 4. 

februar. Chefkonsulent Lene Bachmann er projektleder på forløbet, og foranlediger videre 

initiativ med relevante områder inden chefforum d. 4. februar.  

 Temamøde for AquaDjurs afholdes d. 18. januar, hvor den fremadrettede strategi drøftes. 

Konst. fællesforvaltningsdirektør foranlediger fremsendelse af materiale forinden mødet til 

kommunaldirektør og borgmester. 

 Sag vedrørende Bønnerup Havns lokalplan blev drøftet. Konst. fællesforvaltningsdirektør 

foranlediger videre initiativ med efterfølgende tilbagemelding til kommunaldirektør og 

borgmester.  

 Drøftelse af forespørgsel vedrørende tværkommunalt projekt. Velfærdsdirektøren tager 

videre initiativ med kollega i Syddjurs Kommune med efterfølgende tilbagemelding til 

kommunaldirektør. 

 Velfærdsdirektøren gjorde status på den fremadrettede covid-19 situation. Pt. er der 

tilstrækkelighed i selvtest, men der kan vise sig et prioriteringsbehov, og i så fald bliver det 

taget op til nærmere drøftelse i direktionen.  
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 Adgangssag vedrørende sag ved Fjellerup Strand blev drøftet. Konst. 

fællesforvaltningsdirektør tager videre initiativ med efterfølgende tilbagemelding til 

kommunaldirektør og borgmester. 

 Fortsat drøftelse af placering af uddannelser på baggrund af tidligere direktionsmøde d. 5. 

januar. Velfærdsdirektøren gjorde status på sagen, og foranlediger den videre proces med 

efterfølgende tilbagemelding til kommunaldirektør og borgmester. 

 

Bilag: 
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